

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTÈRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR

SECRETARIAT GÉNÉRAL

DIRECTION DE LA COORDINATION DES ACTIVITÉS
ACADÉMIQUES



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

SECRETARIAT-GENERAL

DEPARTMENT OF THE COORDINATION OF
ACADEMIC ACTIVITIES

N° 19/00292 C/MINESUP/SG/DCAA/SDDA

31 JUL 2019

COMMUNIQUÉ RADIO-PRESSE (Plusieurs diffusions)

Le Ministre d'État, Ministre de l'Enseignement Supérieur, Chancelier des Ordres Académiques, informe la communauté universitaire et l'opinion publique nationale et internationale, qu'il présidera la cérémonie de remise solennelle des diplômes aux lauréats de la première promotion de l'École Normale Supérieure de Bertoua (rattachée à l'Université de Ngaoundéré), le vendredi 2 août 2019, à partir de 10 heures, à Bertoua.

Il procèdera, par la même occasion, à la visite du site de construction qui abritera, à titre définitif, à NDOUMBI, l'École Normale Supérieure de Bertoua.



Jacques Fama Ndong

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTÈRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPÉRIEUR

SECRETARIAT GÉNÉRAL

DIRECTION DE LA COORDINATION DES ACTIVITÉS
ACADÉMIQUES



REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

SECRETARIAT-GENERAL

DEPARTMENT OF THE COORDINATION OF
ACADEMIC ACTIVITIES

N° 19/00202 C/MINESUP/SG/DCAA/SDDA

13 1 JUIL 2019

PRESS-RELEASE (Several broadcasts)

The Minister of State, Minister of Higher Education, Chancellor of Academic Orders, informs the university community, the national and international public opinion, that he shall preside over the certificate award ceremony of the first batch of graduates of the Higher Teachers Training College of Bertoua, attached to the University of Ngaoundere, on Friday, August 2, 2019, as from 10 am, in Bertoua.

He shall, at the same time, visit the construction site that will host the University Institution in NDOUMBI, Bertoua.



Jacques Fame Ndongo